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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

11. juni 2009

I et kommende åbent samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende 

spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål BN

Ministeren bedes redegøre for, hvilke initiativer ministeren vil iværksætte i 

lyset af beretning nr. 7 på alm. del om GDA-mærkning afgivet af 

Fødevareudvalget den 27. maj 2009, og oplyse inden for hvilke rammer, 

ministeren arbejder i EU, når det oversendte grundnotat af 18. marts 2008 

kun begrænset forholder sig til GDA-problemstillingen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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